
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren
Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 8. november 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål J
Ministrene bedes redegøre for gartneriernes fremtidige overlevelses- og
vækstmuligheder set i lyset af de erhvervsøkonomiske og konkurrencemæssi-
ge forringelser, der er sket gennem de seneste 1–2 år for erhvervet, f.eks.
stigningen i PSO-afgifter samt ændringer på forskningsområdet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V) og Erling
Bonnesen (V).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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